
Referat frå møte i SU torsdag 5.9-2024 
 

Tid: 19.00 – 20.00 

Stad: Avdeling Kroken 

Til stades: Frå føresette: Karin Teigen Bakke og Emmie Katarina Eklöf 

     Frå eigar: Eva Markegård 

     Frå barnehage: Birgitte Fjeldstad, Hege Janett Myro og Monika Randar 

 

Sakliste: 

• Litt om oppstarten så langt 

-Me har hatt ein god oppstart i haust, men dessverre litt fråvær blant personalet – særleg på 

Åne. Dette har gitt litt dominoeffekt til dei andre avdelingane, men me er gode på å hjelpe 

kvarandre og tenkje at me er ein barnehage. Det er sjølvsagt uheldig for dei minste at det blir 

ustabilt særleg så tidleg på året, men det har gått veldig fint. 

-TTT : Teikn til tale. Me har fokus på å ta i bruk TTT for heile barnehagen i år. Både born og 

vaksne. Kamilla (spes.ped) koordinerer dette arbeidet ut i avdelingane. 

 

• Tuv barnehage har ein to-delt årsplan. Ein langsiktig som vert revidert kvar 4. år og ein 

kortsiktig som er ferskvare og vert revidert kvart barnehageår. Me gjekk kort gjennom 

langsiktig årsplan som er revidert i år, som ei orienteringssak.  

 

• Kortsiktig årsplan 2024-2025 vart godkjent, med endring i FAU/SU representantar etter valet i 

slutten av september. 

 

• Eventuelt: Me prata litt om kva foreldremøtet skal innehalde. Me har lyst å lage det som eit 

arbeidsmøte med både personale og føresette i grupper. Me tek utgangspunkt i innspel frå 

brukarundersøkinga me gjennomførte sist barnehageår. 

 

Leikeressurs: Eva stilte spørsmål om me har leikeressurs lenger. Det er eit ynskje og Monika 

sjekkar dette i administrasjonen. Eva luftar det i Livsløp. 

 

Gommo og gofa-kaffi: Me hadde tidlegare Gommo og Gofa kaffi. Barnehagen vurdere om det 

er noko me kan få i gang att.  

 

Takk for godt møte 

 

Ref. Monika        


